
Protokoll från styrelsemöte i Bjurtjärns byalag 2025-01-23 

 
Närvarande:  

Kristian, Johan, Anna, Barbro, Lisbeth, Mari, Kent 

Frånvarande: Carolina 

Adjungerad: Björn Larsson 

 

1. Öppnande av mötet: 

Ordförande öppnade mötet 

 

2. Fastställande av föredragningslista: 

Föredragningslistan godtogs 

 

3. Genomgående/kontroll föregående styrelsemöte: 

Gick igenom snabbt, Läggs till handlingarna. 

 

4. Rapporter 

Wermland opera julshow 11:e december: 

65 sålda biljetter, vilket troligen är rekord, mycket lyckat evenemang och alla var nöjda. 

Det blev även ekonomiskt bra, i och med att vi gjorde mackorna själva så fick vi mindre utgifter och 

en bra vinst. 

Advent i Bygdegården 15:december: 

Det blev ett mysigt arrangemang, med god Julstämning. Många utställare jämfört senaste åren. 

Tyvärr så kom inte jättemycket folk och det såldes relativt lite. 

Vi gick i stort +/- noll på detta evenemang. 

Parkeringen var också ett problem då den känns för liten vid sådana här evenemang. 

Event Uppsala slott för att hylla Sverker Lerheden 22:e Januari 

Johan Järlestedt representerade Byalaget på eventet på Uppsala slott där temat var ”en hyllning till 

filantropin” till minne av Sverker Lerheden. 

Johan gör en text om detta med bild och lägger ut på Facebook och hemsida. 

 

5. Ekonomi 

Kent redogjorde resultat för senaste eventen och resultat för 2024. 

Positivt är att hyresintäkterna på släpkärran ökat och även uthyrningen av bygdegården drar in 

pengar. 

Styrelsen beslutade även att fortsätta med att sätta in större delen av arvet på 3-månaders 

fasträntekonto den 12:e februari. 

Vi beslutade att fastställa budgeten för 2025 på nästa möte. 

Vi diskuterade elkostnaderna som har blivit dyra , mycket på grund av de nya effektavgifterna som 

träder in vid effekttoppar. Styrelsen beslutade att testa att ha värmepumpen på 10 grader och mäta 

hur mycket el det drar, för att se om effekttopparna blir mindre vid uppvärmning från 10grader 

istället från helt kallställt hus. Nya element ska också installeras, se punkt 11. 

 

 

6. Uthyrning bygdegården/släpkärran 



Svårt med uthyrning på vintern när det är dyrt att värma upp bygdegården, samtidigt som vi vill 

kunna erbjuda bygdegårdens lokaler även på vintern. Vi börjar med ett test att hålla 10 grader. 

 

Uthyrningen av släpkärran löper på bra och styrelsen tog beslut att byta in den mot en ny denna 

månaden. 

 

7. Medlemsarbetet 

Det är dags att börja få in medlemmar och medlemsavgifter. Eftersom försöken att få medlemmar 

att lämna mailadresser som vi kan skicka ut medlemsavgifter till hat gått trögt, vi har ett 50 tal 

mailadresser enbart, så kommer vi att skicka ut inbetalningskort med brev. Eftersom ett brev kostar 

ca 20 kronor att skicka  så kommer vi att till viss del dela ut brev i närområdet själva. 

I detta brev kommer även ett medlemsblad med evenemang och annan info vara med. 

Styrelsen beslutade att träffas den 16:e februari och fixa med hanteringen av bla adresser och kuvert 

mm. 

 

        

8. Separat hemsida till Bjurtjärnsloppet 

Styrelsen beslutade att Bjurtjärnsloppet ska få en ny, bättre fungerande hemsida. Johan kontaktar 

det företag som hanterar den gamla domänen för att se om vi kan få en mer modern hemsida. 

 

 

9. Arbetslaget 

Arbetslaget har inte haft några träffar på ett tag, men nu är tanken att starta upp igen. 

På agendan blir att renovera de små fönstren i bygdegården, detta kan även fungera som en kurs i 

fönsterrenovering för de som vill lära sig .Datum kommer framöver. 

 

10. Kommande program 

Årsmötet spikades datumet till den 9:e mars kl 15.00 

Barbro frågar om vår trotjänare till mötesorförande om han kan vara det i år igen. 

Resterande upplägg nästa möte. 

 

Wermland opera ”Just the way you are” 4:e April 

Björn Larsson håller I detta evenemang, det beslutades att ta 250:- ink förtäring. 

Vid ett antal av 50 biljetter sålda så går vi runt.  

 

 

11. Projekt/investeringar 

Del 2 av fönsterrenoveringen av de stora fönstren kommer att påbörjas av Sören på SCC vecka 6 

om vädret tillåter. 

ELON Kristinehamn  har erbjudit oss ett bra pris på att byta element och påbörjar detta omedelbart. 

Ny släpkärra kommer inhandlas på SM-släpet Karlskoga. 

 

12. Övriga Frågor 

Stora granen mot grannen ska tas bort, Johan håller kontakten med firman som ska göra det. 

 

 

13. Nästa möte: 

17:e februari kl 18.00 kaffe Johan. 



 

 

14. Övriga frågor: 

 

 

15. Mötets avslutande 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

Anna Högberg/Sekreterare                                                

 

 

 

 

 

 

 

 


